
Protokół Nr XIX/08
z XIX Sesji Rady Powiatu
w Ustrzykach Dolnych
z dnia 28 lutego 2008 r

Posiedzenie XIX Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali narad
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym
4. Informacja z działalności Zespołów Doradców Podkarpackiego

Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Ustrzykach Dolnych.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 rok,
2) zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,
3) określenia wysokości najniższego wynagrodzenia oraz

uzgodnienia wartości jednego punktu będących podstawą do
ustalenia wynagrodzenia dla pracowników Domu Pomocy
Społecznej w Moczarach,

4) wprowadzenia zmian do uchwały dotyczącej ustalenia
najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia
wartości jednego punktu będących podstawą do ustalenia
wynagrodzenia dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w
Ustrzykach Dolnych,

5) określenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz
uzgodnienia wartości jednego punktu będących podstawą do
ustalenia wynagrodzenia dla pracowników Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Ustrzykach Dolnych,

6) określenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz
uzgodnienia wartości jednego punktu będących podstawą do
ustalenia wynagrodzenia dla pracowników Powiatowego
Zarządu Dróg w Ustrzykach Dolnych Z/S w Ustjanowej Górnej,

7) uchwalenia programu współpracy Powiatu Bieszczadzkiego
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2008 r.

8) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia zadań,
na które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu



Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym
dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2008 r.

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Otwieram XIX Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych
jest 13 radnych zgodnie z listą obecności, w związku z tym obrady są
prawomocne. Wiceprzewodniczący powitał panie i panów radnych,
kierowników jednostek, pracowników Starostwa. Następnie przeczytał porządek
obrad pytając czy są propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Proponuje się wprowadzić dodatkową uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji I-
go Liceum Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Licealnych
w Ustrzykach Dolnych.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Wniosek Pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym wprowadzone
zostały zmiany do porządku obrad w taki sposób, że pkt. 5 uzupełnia się o
podpunkt 9 o następującym brzmieniu:
" 9) w sprawie zamiaru likwidacji I - go Liceum Profilowanego wchodzącego
w skład Zespołu Szkół Licealnych w Ustrzykach Dolnych"

Ad. 2

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował,
aby przyjąć go bez odczytywania - 13 głosów "za"



Ad.3

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Annę Kulik - Wolniewicz - podinspektora w Wydziale Oświaty,
Kultury i Zdrowia o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.4

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zespołu Doradców Podkarpackiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego
w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pani Danuta Bassara - Kierownik Zespołu Doradców

Inrormacja stanowi załącznik do protokołu.

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Pani Kierownik gratuluję tak bardzo dobrych wyników.

Ad. 5 pkt. 1

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wprowadzenie zmian
w budżecie powiatu na 2008 r

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Otrzymaliśmy wczoraj dwie promesy w kwotach 300 tyś zł i l mln 600 tyś i to
spowodowało zmiany w budżecie. 300 tyś otrzymaliśmy z Ministerstwa Spraw
Wewnętrznych i Administracji na usuwanie skutków powodzi z ubiegłego roku,
przeznaczone są one na remont grogi Polana - Lutowiska. Natomiast lmln 600
tyś są to środki przeznaczone na likwidację osuwiska w ciągu drogi Smolnik -
Zatwamica.



Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad.5 pkt.2

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Na ostatnim posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ tj. 20 lutego br.
zdecydowaliśmy wprowadzić kilka formalnych zmian w statucie jak mi.in.
określenie liczbowego składu Rady Społecznej, korekty w strukturze
organizacyjnej oraz uaktualnienie niektórych zapisów do zmienionych
przepisów prawnych jednocześnie ujednolicić treść statutu tej jednostki.
Wprowadzane kilkakrotnie zmiany powodują, że dokument nie jest przejrzysty i
korzystanie z niego jest utrudnione Stąd taka decyzja Rady Społecznej. Z tego
względu, że każda zmiana statutu wymaga zatwierdzenia przez Radę Powiatu
dlatego ten temat znalazł się w porządku dzisiejszej sesji .. Statutem zajmowała
się również Komisja Zdrowia. Będąc przy głosie pragnę poinformować
Wysoką Radę o aktualnej sytuacji w naszym szpitalu. Temat szpitala jest w
dalszym ciągu gorący. Minął cały miesiąc i na początku lutego wydawało się, że
sytuacja została zażegnana, ale jednak nie. Po przetargu na stawki dyżurów
lekarskich lekarze zgodzili się na takie stawki, ale anestezjolodzy nie i nadal
chcą 46 zł za godzinę. Przeprowadzamy rozmowy, ale one są bardzo trudne jak
sytuacja będzie wyglądała od l marca dowiemy się dzisiaj bądź jutro. Być może
będzie tak, że będziemy musieli zamknąć oddziały zabiegowe.

Głos zabiera Pan Radny Ryszard Urban

W tym nowym projekcie statutu rada zwiększona jest o 5 czy 6 osób?
Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior



Rada Społeczna składała się i składa z 6 osób. Dotychczas w statucie nie było
takiego zapisu o stanie liczbowym lecz o składzie osobowym i tak: Starosta jako
Przewodniczący, przedstawiciel Wojewody, przedstawiciele rad gmin w
powiecie w sumie 4 ustalonych przez Radę Powiatu uchwałą w 2003r. W
przesłanym projekcie omyłkowo wpisano 5 zamiast 6, a sprostowanie
otrzymaliście Państwo przed dzisiejszymi obradami.

Głos zabiera Pan Radny Marek Andruch

Uważam, że zmiany w składzie Rady Społecznej to my jako Rada Powiatu
musimy to zatwierdzić. To czy jest to przedstawiciel Wojewody o takim czy
innym nazwisku to mamy jakiś wpływ?

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior
Przedstawiciel Wojewody wchodzi w skład Rady Społecznej, która w całości
zatwierdzana jest przez Radę Powiatu ..Kadencja poprzedniej Rady Społecznej i
tak dobiegła końca.

Głos zabiera Pan Radny Marek Andruch

Uważam, że nie musimy głosować.
Może odłóżmy to na następną Sesję?

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Jeżeli teraz odłożymy to głosowanie to przez miesiąc nie będzie statutu/

Głos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski

Poprzez aklamację otrzymał pan zgodę aby wstrzymać podwyżki lekarzom.

Glos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Starosta ma zapewnić prawidłowe funkcjonowanie szpitala.

Głos zabiera Pan starosta Krzysztof Gąsior

Nie zapomniałem jakie było stanowisko Rady Powiatu i Zarządu w sprawie
podwyżek.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki



Chciałbym uzasadnić, dlaczego będę głosował przeciw uchwaleniu tego statutu.
Jest tam samodzielne stanowisko Kapelana, a swego czasu Biskup Pieronek
wyraził się o ludziach takich jak ja, że jesteśmy szczurami, psami, które wyszły
z nory tylko dlatego, że jesteśmy za dokonywaniem zapłodnienia In vitro. I
gdybym głosował za tym było by to znieważenie moich poglądów.

Głos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski.

Mnie zastanawia stanowisko Kierownika Sekretariatu przecież tam jest jedna
Pani.

Głos zabiera Pani Radna Teresa Mikołajczak

Członkowie Komisji Zdrowia pozytywnie zaakceptowali projekt statutu.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych, 11 głosów "za", 2 głosy
. ""przeCIW.

Ad. 5 pkt. 3

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie określenia wysokości najniższego wynagrodzenia oraz uzgodnienia
wartości jednego punktu będących podstawą do ustalenia najniższego
wynagrodzenia dla pracowników Domu Pomocy Społecznej w Moczarach.

Głos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis

W związku z planowanymi podwyżkami wynagrodzeń w naszych jednostkach
organizacyjnych dla niektórych należy zmienić - podwyższyć stawkę
najniższego wynagrodzenia oraz wartość jednego punktu gdyż są to stałe
składniki wynagrodzenia i przypisane określonym stanowiskom. Nie we
wszystkich jednostkach bazujące na dotychczasowych istnieją możliwości
podwyżek. Dlatego opracowane zostały na wniosek dyrektorów i kierowników



projekty uchwał w odniesieniu do DPS, PCPR, PZD, i PUP zmieniające
najniższe wynagrodzenie i uzgadniając wartość l pkt. Jest to kompetencja Rady
Powiatu.
Głos zabiera Pan Radny Wiesław Jasiński

W jakiej wysokości będą to zmiany?

Głos zabiera Pan Dyrektor Domu Pomocy Społecznej Stanisław Leszega

Będą to podwyżki od 100 do 200 zł brutto. Niestety na tyle nas stać i tyle
będziemy przyznawać.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad.5 pkt. 4

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian do uchwały dotyczącej ustalenia najniższego
wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia wartości jednego punktu
będących podstawą do ustalenia wynagrodzenia dla pracowników Powiatowego
Urzędu Pracy w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis.

Jest to kwota ok. 200 zł brutto na osobę.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.



Ad. 5 pkt. 5

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. określenia najniższego
wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia wartości jednego punktu
będących podstawą do ustalenia wynagrodzenia dla Pracowników Powiatowego
Centrum Pomocy rodzinie w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pan Rady Wiesław Jasiński

Jaka to będzie kwota?
Głos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis

Będzie to kwota ok. 100 zł

Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie.

Oczywiście 100 zł jest to kwota minimalna.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Naprawdę są to bardzo małe podwyżki.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad. 5 pkt. 6

Wiceprzewodniczący rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie określenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia
wartości jednego punktu będących podstawą do ustalenia wynagrodzenia dla



pracowników Powiatowego Zarządu Dróg w Ustrzykach Dolnych zJs w
Ustjanowej Górnej.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis - Skarbnik

Będzie to kwota ok. 120 zł miesięcznie.

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad.5 pkt. 7

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Bieszczadzkiego z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytki publicznego na 2008 r

Głos zabiera Pan Wiesław Cybruch - Podinspektor w Wydziale
Organizacyjnym, Kultury i Zdrowia.

Zgodnie z brzmieniem ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie Rada Powiatu zobowiązana jest do uchwalenia
corocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami wymienionymi w wyżej cytowanej ustawie, jeżeli ich cele
statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego. Program ten
określa wykonywanie zadań publicznych przez Powiat Bieszczadzki wspólnie z
organizacjami pozarządowymi. Program ten określa formy współpracy poprzez
powierzenie wykonywania zadań publicznych wraz z udzieleniem dotacji na
finansowanie realizacji lub wspieranie takich zadań wraz z udzieleniem dotacji
na dofinansowanie ich realizacji. Dotacje na realizacje programu przyznawane
są po przeprowadzeniu otwartego konkursu ofert na wykonanie określonego
zadania.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki



W projekcie uchwały mowa jest o organizacjach pożytku publicznego, a w
opinii organizacje pozarządowe niekoniecznie o jakie kwoty chodzi, na które
będzie przeprowadzony otwarty konkurs ofert.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

W roku ubiegłym Klub Sportowy Halicz dostał 5 tyś., natomiast na organizację
imprez kulturowych nikt się nie zgłosił, a było to również 5 tyś. W tym roku
kwoty są takie same.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Ad. 5 pkt. 7

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj . podjęcie uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia zadań, na które
przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2008
r

Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie

Przy akceptacji Zarządu Powiatu oraz Komisji Zdrowia i Polityki

Społecznej a także Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych

przygotowano projekt zmian do uchwały dotyczącej określenia zadań na które

przeznacza się środki PFRON w planie finansowym na 2008 r.

Plan ten ustala się w oparciu o algorytm środków przyznanych przez

PFRON w Warszawie.

Przesłano do Państwa projekt uchwały z podziałem środków na

poszczególne zdania z ogólną kwotą tego budżetu w wysokości 931 811 zł.



Natomiast kilka dni temu Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych w Warszawie przesłał do Powiatu w trybie pilnym

informację korygującą tą kwotę a tym samym zmieniającą jej wysokość na

kwotę 734 278 zł wyjaśniając że nastąpiła pomyłka

w wyniku otrzymanych przez PFRON informacji z Głównego Urzędu

Statystycznego o liczbie osób niepełnosprawnych bezrobotnych

i poszukujących pracy w naszym powiecie.

W związku z tą zmianą dokonano korekty przesłanej do Państwa uchwały

i nowy projekt został Państwu przekazany dzisiaj tuż przed sesją.

Ostatecznie wysokość przyznanych środków jest podobna jak

w roku ubiegłym.

W uchwale został poszerzony katalog zadań z zakresu zatrudniania

rehabilitacji zawodowej co wynika ze zmian w ustawie o rehabilitacji

zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych.

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Ad. 5 pkt. 8

Wiceprzewodniczący Rady pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w
sprawie zamiaru likwidacji I -go Liceum Profilowanego wchodzącego w skład
zespołu Szkół Licealnych w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pan Wiesław Cybuch - Podinspektor w Wydziale
Organizacyjnym, Kultury i Zdrowia.

I Liceum Profilowane w Ustrzykach Dolnych funkcjonuje przy Zespole Szkół
Licealnych im. Józefa Piłsudskiego zostało utworzone Radą Powiatu



Bieszczadzkiego w Ustrzykch Dolnych z dnia 27 lutego 2002 r Nr
XXVII/220/02. W pierwszych dwóch latach funkcjonowania szkoły został
dokonany nabór do jednego oddziału w każdym roku. Od 2004 roku nie udało
się już utworzyć ani jednego oddziału pierwszej klasy, ze względu na coraz
mniejsze zainteresowanie uczniów kształceniem w tym typie szkoły. Ostatni
absolwenci I Liceum Profilowanego opuścili szkołę w 2006 roku. Aktualnie
formalnie szkoła istnieje ale bez uczniów. Opierając się na informacji
Podkarpackiego Kuratora światy dotyczącej procedur, między innymi
likwidowania szkół, stwierdza się, że nie zachodzi potrzeba powiadomienia o
planowanych zmianach rodziców uczniów szkoły, zapewnienia uczniom
zlikwidowanej szkoły możliwości kontynuowania nauki w innej szkole lub
placówce, ze względu na brak uczniów w szkole.
Ponieważ nie ma uczniów w szkole, to nie ma nawiązanych żadnych stosunków
pracy z nauczycielami oraz innymi pracownikami w tej szkole.
Na terenie Powiatu Bieszczadzkiego funkcjonuje jeszcze jedna placówka tego
typu, tj. II Liceum Profilowane przy Bieszczadzkim Zespole Szkół
Zawodowych w Ustrzykach Dolnych, które dokonuje corocznie naboru do klasy
pierwszej. Po przeprowadzeniu ankiet wśród uczniów gimnazjów i innych
działań sprawdzających należy stwierdzić, że nie ma takiego zainteresowania
liceami profilowanymi, aby na naszym terenie funkcjonowały dwie szkoły tego
typu. Potwierdzeniem słuszności likwidacji szkoły jest brak naboru do pierwszej
klasy I Liceum Profilowanego w Ustrzykach Dolnych w okresie ostatnich
czterech lat.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Wiceprzewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Ad.6

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. interpelacje i zapytania
radnych oraz odpowiedzi na nie.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki



Chciałbym zapytać, czy lekarz w dalszym ciągu wynajmuje mieszkanie w
szpitalu i czy to prawda, że ten sam lekarz usuwa w uśpieniu zęby? I jak to jest,
że jeden człowiek trzyma w szachu cały szpital? Uważam jeżeli w Ustrzykach
nie byłoby anestezjologów to wtedy inni lekarze chętniej by przyszli, a tak po
prostu chyba się boją. Jeżeli będziemy dawać" wodzić się za nos" to faktycznie
ludzie późnij powiedzą, że Starosta przyczynił się do rozpadu szpitala. Był czas,
że tego lekarza nie było w szpitalu i był spokój.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Te pytania, które pan zadał będą przesłane Dyrektorowi szpitala na piśmie.

Głos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski.

Rada Sołecka Nowosielec zwróciła się do mnie, abym napisał jakieś pismo,
ponieważ za niedługo mieszkańcy nie będą mieli po czym jeździć. Proszę
przygotujcie jakiś projekt do Lasów Państwowych, aby oni też dołożyli do tej
drogi.

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Pan Stanisław Kaczmaryk

Faktycznie ta droga wymaga remontu i można by w Lasach Państwowych jakąś
kwotę zdobyć na remont tej drogi, ponieważ takie możliwości są.

Głos zabiera Pan Radny Marek Andruch

Uchwalaliśmy podwyżki i chciałbym zapytać czy istnieje szansa aby te punkty
podnieść obsłudze w oświacie. Jeszcze mam jedną kwestię na co będzie
przeznaczony ten kredyt w szpitalu w wysokości 2 mln?

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Sprawa podwyżek w oświacie to na pewno będą. Wiążą się one również z
subwencją jaka będzie. Co do 2 mln kredytu to część będzie przeznaczona na
informatyzację to 400 tyś. zł, spłata raty kredytu restrukturyzacyjnego, 600 tyś.
na zaległości płatnicze.

Ad. 7

Wiceprzewodniczący Rady pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. wolne wnioski i oświadczenia
radnych.



Głos zabiera Pan Franciszek Konopelski

W Nowosielcach Kozickich koło Kościoła rosnie 12 lip, które stanowią
zagrożenie dla otoczenia. Może istnieje szansa na to aby Straż Pożarna
poobcinała suche gałęzie, które przy silnym wietrze stanowią zagrożenie życia.
W tej sprawie 24 października ubiegłego roku w Starostwie zostało złożone
pismo przez mieszkańca Śląska, który obecnie tam mieszka i do chwili obecnej
nie otrzymał on odpowiedzi.
W Krościenku Starostwo ma do sprzedania działkę, na której rosną topole
można je komu dać, a nawet sprzedać, trzeba tą działkę uprzątnąć, ponieważ
takiej "zarośniętej" nikt nie kupi

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Odczytał Zarządzenie w sprawie powołania Komisji do opracowania Strategii
Powiatu, zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej Komisji Budżetowej, aby
włączyli się do opracowania tej strategii.

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Stanisław Kaczmaryk

Odczytał pismo, które wpłynęło od Stowarzyszenia Domków Letniskowych w
Teleśnicy Sannej. Pismo stanowi załącznik do protokołu.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki

Chciałbym zwrócić uwagę iż plakatach informujących o przekazaniu l% na
rzecz szpitala w Ustrzykach Dolnych nie jest podany nr KRS

Głos zabiera Pan Jacek Ozga - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg

Pan Radny utożsamia te uchwały z podwyżkami, a te uchwały dająjedynie taką
możliwość ido nich potrzebne sąjeszcze środki fmansowe.

Głos zabiera Pan Stanisław Leszega - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej
w Moczarach

Od 3 lat działa Stowarzyszenie Domu Pomocy Społecznej w Moczarach
zwracam się też z prośbą o przekazanie tego 1%.

Ad.8

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk



W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XIX Sesję Rady
Powiatu w Ustrzykach Dolnych.

Protokołowała Wiceprzewodniczący Rady Powiatu
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